



مصطفى الدريس
مدير التدقيق الداخلي

ماجستير إدارة أعمال في المالية. جامعة سينت جونز في نيويورك، الولايات المتحدة، 2014. بكالوريوس في المحاسبة جامعة الملك فهد للبترول والمعادن، الظهران، 2008. حاصل على الزمالة الأمريكية من ولاية كاليفورنيا وزمالة هيئة المحاسبين السعوديين. مسيرة مهنية وخبرة تفوق 10 أعوام. وسبق أن شغل عدة مناصب قيادية في المراجعة الداخلية ومن ضمنها عضوية لجنة المراجعة. ويمتلك سنوات خبرة في شركات المراجعة العالمية في المملكة والولايات المتحدة.

Mustafa Aldrees **Internal Audit Manager**

Master of Business Administration with concentration in Finance. St. John's University, New York, United States, 2014. Bachelor of Science in Accounting, King Fahd University of Petroleum and Minerals, 2008. Qualified CPA and SOCPA. Spanning more than 10 years of experience. He has held leading roles in Internal Audit and served as Audit Committee Member in the Kingdom. He also gained local and international experience in big 4.